
Zápis z 33. zasedání školské rady při Gymnáziu v Sušici 

 

Datum konání: 20.10. 2022 

Místo: sborovna gymnázia 

Přítomni: Mgr. Vilemína Hraničková, MUDr. Michal Svoboda, Mgr. Pavel Princ, Pavel Hais, 
PaedDr. Vít Potužák, Mgr. Ivan Kratochvíl 

Omluveni: Mgr. Blanka Falešníková 

1) Účastníky přivítala předsedkyně rady Mgr. V. Hraničková 
2) Slova se ujal ředitel školy Mgr. I. Kratochvíl. Seznámil členy s dodatkem Školního řádu 

Gymnázia v Sušici. Tento se dotýká návykových látek a látek jim podobným, doplněno 
v §7, odst.4. Zároveň připomněl, že Školní řád je v plném rozsahu platný i pro 
plnoleté žáky. Reagoval na písemný dotaz Mgr. Blanky Falešníkové a objasnil pojmy 
nadaný žák a mimořádně nadaný žák. Seznámil členy rady s písemným sdělením 
RNDr. Radovana Sloupa, Ph.D. ohledně užití metody CLIL ve výuce chemie. 
Informoval o zahájení přípravných prací spojených s vypracováním nového ŠVP. 
V oblasti IT zavádí škola některé prvky s předstihem. Ústní maturitní zkoušku 
v zářijovém termínu zvládli všichni žáci, jeden žák neprospěl z didaktického testu 
z matematiky. V současné době navštěvuje školu 275 žáků. V rámci projektu 
Gastschuljahr studuje v SRN 1 žák. Pro žáky ZŠ bude probíhat grantový projekt se 
zaměřením na předměty chemie, fyzika, informatika. Ve škole pracuje kroužek 
robotiky, pro velký zájem byla otevřena druhá skupina. Den otevřených dveří 
proběhne 1.12. 2022. 

3) MUDr. Svoboda se v rámci diskuse zeptal na možnost fungování sportovního kroužku 
nebo sportovního týmu, ředitel v případě zájmu žáků tuto iniciativu podpoří. Členové 
rady byli seznámeni s autoevaluačním dotazníkem, v současné době probíhá 
vyhodnocení. S výsledky budou členové rady seznámeni na příštím zasedání. 

4) Školská rada schvaluje Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2021/2022. 
Školská rada schvaluje doplnění Školního řádu o dodatek v §7, odst.4. 
 
25.10.2022 zapsal Vít Potužák 
 
 


